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Maribor, 14. 2. 2023 

 

ZAPISNIK 

7. REDNE SEJE ŠTUDENTSKEGA SVETA UNIVERZE V MARIBORU, 

Z DNE 14. 2. 2023 

(S pričetkom ob 13. uri, v Dvorani Borisa Podrecce na Univerzi v Mariboru, 

Slomškov trg 15, Maribor) 

 

Prisotni člani ŠS UM: Jakob Ban (FE), Karin Lešnik (FERI), Mo Lipovec (FNM), Goran Tomaš (FS, 
Online), Lana Vogrinc (FT), Nejc Kotnik (FVV), Adrijan Tolar (FZV), Nejc Benkovič (MF), Avguštin 
Erdelji (ŠD), Tisa Lija Šober (EPF)  

Prisotni nadomestni člani ŠS UM: Nina Planinšek (FERI), Nik Pušnik Bakšič (FL), Blaž Vičman 
(FS), Sara Ćehić (MF, Online), Nina Brezočnik (PF), Liza Škulj (ŠD), Lenča Debeljak (PeF, Online), 
Pina Slaček (EPF) 

Predsedujoča: Nomi Hrast, prorektorica za študentska vprašanja UM 

Ostali prisotni: Lana Radej (FERI), Mirče Milenkov (FVV), Žiga Majcen (FF), Nejc Žaler Vogrin 
(FZV), Davor Ornik (FERI), Atena Bošnjak (FERI), Robert Presker (UM), Primož Šajher (UM), 
Janja Žerak Vuk (UM), Luka Lah (FERI) 

 

Predlagani dnevni red: 
1. Potrditev dnevnega reda 7. redne seje ŠS UM 
2. Potrditev zapisnika 6. redne seje ŠS UM 
3. Pregled neizvršenih sklepov 
4. Poročila s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 
5. Stalne delovne komisije ŠS UM 
6. Navodila o prispevkih in vrednotenju stroškov na UM  
7. Poročilo o realizaciji programa dela interesne dejavnosti študentov 2022 
8. Poročila o realizaciji akcijskega načrta in akcijski načrt za odpravljanje ovir pri študiju 

študentov invalidov 
9. Razno 
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AD. 1. POTRDITEV DNEVNEGA REDA 7. REDNE SEJE ŠS UM 
 
Prorektorica za študentska vprašanja Nomi Hrast je začela 7. redno sejo Študentskega sveta 
Univerze v Mariboru s pozdravom vseh prisotnih. Prebrala je devet točk dnevnega reda ter 
vprašala prisotne po pripombah. Ker teh ni bilo, je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 1 

ŠS UM potrdi dnevni red 7. redne seje ŠS UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 2. POTRDITEV ZAPISNIKOV 

 

Predsedujoča je povedala, da je na e-sejah dostopen zapisnik 6. redne seje ŠS UM, z dne 17. 
1. 2023.  

Na 6. redni seji ŠS UM se je le-ta ponovno konstituiral zaradi pristopa treh novih članov, ki so 
bili izvoljeni na članicah EPF, FT in ŠD. Zraven 5 stalnih točk smo potrdili cenike za študijsko 
leto 2023/2024, seznanili in potrdili smo program dela ŠS UM za leto 2023 ter kot sekretarja 
ŠS UM za obdobje 2023/2024 imenovali Luko Laha. 

Ker pripomb na zapisnik ni bilo, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 2 

ŠSUM potrdi zapisnik 6. redne seje ŠS UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 3. PREGLED NEIZVRŠENIH SKLEPOV 

 

Predsedujoča je pod 3. točko povedala, da pod ustaljeno točko ni v izvrševanju bilo nobenega 
sklepa. Predlagala je sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 3 
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ŠS UM se seznani s poročilom o izvrševanju sklepov. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

AD. 4. POROČILA S SEJ UPRAVNEGA ODBORA UM, SENATA UM IN KOMISIJ SENATA UM 
 
Predsedujoča je povedala, da bosta s sekretarjem ŠS UM predstavila poročila s sej Upravnega 
odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM 

Senat Univerze v Mariboru: 

Rektor je senatorje seznanil s tekočimi aktivnostmi vodstva, v okviru katerih je 
najpomembnejša pridobitev sredstev za izvedbo projektov platforme INNOVUM v predvideni 
višini 136 mio eur. Republika Slovenija je INNOVUM namreč določila kot prioritetni projekt. 
Univerza v Mariboru bo tako kot osrednja institucija znanja v kohezijski regiji Vzhodna 
Slovenija sledila prioritetam po potrebnem tehnološkem preboju z namenom učinkovite 
infrastrukturne podpore znanstvenoraziskovalnim in inovacijskim procesom ter prenosu 
znanja in tehnologij v okolje. 

V pripravi je vloga za akreditacijo novega visokošolskega strokovnega študijskega programa 1. 
stopnje Babištvo na Fakulteti za zdravstvene vede UM, h kateri je senat podal predhodno 
soglasje. S tem se UM odziva na aktualne potrebe okolja, saj so diplomirane babice v 
slovenskem prostoru iskan kader, v severovzhodnem delu Slovenije pa celo nobena 
visokošolska institucija ne izobražuje diplomiranih babic. 

V nadaljevanju smo obravnavali spremembe študijskih programov in se seznanili z analizami 
vpisa v dodiplomske in podiplomske študijske programe za tekoče študijsko leto. Posebnost 
letošnjega leta je bil med drugim tudi posebni prijavni rok za razseljene osebe iz Ukrajine s 
statusom začasne zaščite, v okviru katerega se je na Univerzo v Mariboru vpisalo 24 ukrajinskih 
študentov. Za skoraj 60 odstotkov je bilo tudi več prijav tujcev, kot leto prej. Največ sprejetih 
tujih državljanov prihaja iz Severne Makedonije, Srbije ter Bosne in Hercegovine. 

Senatorji so potrdili vsebino Razpisa za vpis v podiplomske študijske programe UM v 
prihodnjem študijskem letu, h kateremu je morala podati soglasje še Vlada RS. Podali so tudi 
soglasje k Programu dela UM za to leto in se seznanili s Finančnim načrtom UM za leto 2023. 

Senat je še potrdil doktorske teme in podal soglasja za izvolitev v nazive visokošolskih učiteljev 
in sodelavcev. V začetku meseca februarja je zaradi zahteve Vlade RS po povišanju vpisnih 
mest na študijskem programu psihologija potekala korespondenčna seja Senata UM, na kateri 
so senatorji potrdili predlog povišanja vpisnih mest. 
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Komisija za podiplomski študij:  

Na seji so člani komisije potrdili spremembe na FERI, FNM, FT, PEF in GING UM. Potrdili so 
spremembe in dopolnitve načrta izobraževalne dejavnosti 2021-2024 na UM. Prav tako so 
potrdili 8 doktorskih tem, pri 4 so bile dopolnitve. Pod točko razno so se seznanili s tem, da bo 
Svet doktorske šole postal stalna komisija Senata UM, Komisija za podiplomski študij in 
Komisija za dodiplomski študij bosta razpuščeni, prav tako bo SDŠ razpuščen in sklican na novo. 
Vsaka fakulteta bo imela v SDŠ enega predstavnika. 

Upravni odbor: 

Člani Upravnega odbora Univerze v Mariboru so podali predhodno soglasje k pripravi vloge za 
akreditacijo novega visokošolskega strokovnega študijskega programa 1. stopnje Babištvo na 
Fakulteti za zdravstvene vede UM. Predvidenih je 20 vpisnih mest za redni način študija in 20 
vpisnih mest za izredni način študija. V skladu z Navodili o prispevkih in vrednotenju stroškov 
na Univerzi v Mariboru, s katerimi Univerza v Mariboru ureja prispevke ob vpisu, šolnine in 
druge prispevke za študij po študijskih programih z javno veljavnostjo, je Upravni odbor potrdil 
Cenik storitev Univerze v Mariboru za prihodnje študijsko leto. Upravni odbor UM je potrdil 
Enotni cenik za izvedbo pilotnih projektov za prenovo visokega šolstva za zelen in digitalen 
prehod (NOO) na Univerzi v Mariboru. Na področju splošnih aktov so članice in člani UO 
sprejeli Spremembe in dopolnitve Statuta UM ter imenovali prof. dr. Deana Korošaka, kot 
novega predstavnika Univerze v Strokovni svet Univerzitetne knjižnice Maribor. V Strokovni 
svet Študentskih domov UM pa so kot predstavnico Univerze v Mariboru potrdili doc. dr. 
Mojco Tancer Verboten. 

Po končani redni seji so prisotni člani nadaljevali s 14. izredno sejo, na kateri so za leto 2023 
potrdili Letni program dela UM ter Finančne načrte UM, Univerzitetne knjižnice Maribor ter 
Študentskih domov. 

Habilitacijska komisija:  

Na 36. seji Habilitacijske komisije so člani obravnavali predloge za izvolitev v naziv redni 
profesor, izredni profesor, docent, lektor, višji predavatelj in predavatelj, višji strokovni 
sodelavec, asistent, strokovni sodelavec, učitelj veščin in znanstveni sodelavec. Na seji je Anej 
M Irgolič vprašal po podajanju opisnega mnenja kandidatu ob pozitivnem mnenju ŠS članice 
in dobil odgovor, da se opisno mnenje lahko poda, vendar ločeno od sprejetega sklepa. Anej 
M Irgolič še doda, da se v postopku izvolitve kandidata ocenjuje po njegovi raziskovalni 
uspešnosti (npr. količini člankov), študentje pa smo pristojni za to, da ob pomoči obrazložitve 
zastopamo stališča študentov ter presojamo pedagoško sposobnost kandidata. 

 

 



 
 

Slomškov trg 15 
2000 Maribor, Slovenija 

 

www.ssum.um.si | studentskisvet@um.si | T +386 2 23 55 218 | TRR: SI56 0110 0603 0709 059| ID: SI71674705 

Komisija za mednarodno in meduniverzitetno sodelovanje:  

Predsedujoča je besedo predala prodekanu za študentska vprašanja Mirčetu Milenku (FVV), 
da predstavi poročilo s seje KMMS.  

Na seji KMMS so potrdili predlog sklenitve sporazuma s Kabale University iz Ugande, ki ga je 
podala medicinska fakulteta. Potrdili smo tudi predlog sklenitve sporazuma o sodelovanju s 
Tung Wah College Limited iz Hong Konga na Kitajskem, ki ga je predlagala zdravstvena 
fakulteta.   Na koncu so se seznanili in potrdili tudi seznam partnerskih institucij v okviru 
projekta +KA171 za projektno leto 2023.  Posebnosti na seji ni bilo, seja je potekala tekoče in 
brez težav. 

Komisija za znanstvenoraziskovalne zadeve:  

Na seji so se člani komisije seznanili z načrtom aktivnosti na področju znanstvenoraziskovalne 
dejavnosti UM 2022-2027, ter se seznanili z načrtom aktivnosti. Pregledali so predlog 
porazdelitve mentorskih mest za usposabljanje mladih raziskovalcev po raziskovalnih 
programih UM za leto 2023, kjer so pregledali pripravljen informativni predlog glede na 
pretekle ARRS izračune. Pregledali so nadaljevanje izvajanja projekta Nadgradnja nacionalnih 
raziskovalnih infrastruktur – RIUM, kjer je financer potrdil dodatno polletno podaljšanje 
projekta RIUM (do 30. 9. 2023), saj prihaja do težav z nabavo raziskovalne opreme, kar vpliva 
na pravočasno porabo sredstev. Seznanili so se tudi z Znanstvenim svetom UM, ki je po novem 
opredeljen tudi v Statutu UM. 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

SKLEP 4 

 ŠS UM se seznani s poročili s sej Upravnega odbora UM, Senata UM in komisij Senata UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 5. STALNE DELOVNE KOMISIJE ŠS UM 

Predsedujoča je povedala, da ŠS UM v sklopu stalnih delovnih komisij ŠS UM načrtuje 
naslednje projekte: 

- Izobraževanje študentskih predstavnikov v februarju, 
- Krvodajalska akcija v marcu, 
- Jezikovni tečaji UM v marcu, 
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- Dnevi zdravja 2023 in Finale Univerzitetne športne lige Univerze v Mariboru v aprilu, 
- Hackaton v sklopu ATHENA na temo ‘’IT v zdravstvu’’ v maju. 

Predsedujoča je besedo predala Lani Radej, predsednici Stalne delovne komisije za obštudijske 
zadeve ter dodala, da Lana trenutno vodi tudi projekte na Stalni delovni komisiji za socialne in 
zdravstvene zadeve. 

STALNA DELOVNA KOMISIJA ZA SOCIALNE IN ZDRAVSTVENE ZADEVE 

Lana Radej je pozdravila vse prisotne. Povedala je, da se trenutno organizira krvodajalska 
akcija v sklopu ŠS UM, ki bo potekala 6. marca 2023 na Fakulteti za elektrotehniko, 
računalništvo in informatiko ter 7. marca 2023 na Centru za transfuzijsko medicino UKC 
Maribor. Dodala je, da se izvaja promocija preko družbenih omrežij, s plakati ter deljenjem 
letakov po fakultetah. Prisotne je vljudno povabila k udeležbi in darovanju. 

STALNA DELOVNA KOMISIJA ZA ŠTUDIJSKE ZADEVE 

Predsedujoča se je zahvalila za povedano ter besedo predala Aneju M Irgoliču, predsedniku 
Stalne delovne komisije za študijske zadeve. 

Anej M Irgolič je povedal, da je izobraževanje študentskih predstavnikov UM dober korak k 
temu, da se k predstavništvu privabi mlajše generacije, hkrati pa obnovimo znanje ter podamo 
nova. Doda, da so se v tem mesecu še ukvarjali s prenovo tutorskega sistema. 

STALNA DELOVNA KOMISIJA ZA OBŠTUDIJSKE ZADEVE 

Predsedujoča se je zahvalila za povedano ter besedo ponovno predala Lani Radej. 

Lana Radej je povedala, da se trenutno intenzivno pripravljamo na finale Univerzitetne športne 
lige za prvaka UM. Povedala je, da bo finalni turnir organiziran 4. aprila, pred tem pa še 
potekajo izločilni boji. Prisotne je vljudno povabila k spremljanju tekem ter jih pozvala, da še 
povabijo študente s svojih članic. 

STALNA DELOVNA KOMISIJA ZA MEDNARODNE, ZUNANJE IN RAZISKOVALNE ZADEVE 

Predsedujoča je povedala, da je predsednica Stalne delovne komisije za mednarodne, zunanje 
in raziskovalne zadeve, Vasilka Saklamaeva, trenutno še odsotna v tujini, zato bo poročilo 
prebrala sama. 

Povedala je, da se pripravlja Hackaton v sklopu ATHENA, katere članica je tudi UM. Povedala 
je, da je bil oblikovan Student Board znotraj ATHENA, kjer je Vasilka Saklamaeva bila izvoljena 
kot Secretary General. Predlagano je bilo, da se Hackatoni organizirajo po vseh univerzah, ki 
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so članice ATHENA. Na Univerzi v Mariboru bo Hackaton organiziran v mesecu maju na temo 
‘’IT v zdravstvu’’, pri tem pa se bodo povezali z Deanom Korošakom ter Tovarno podjemov. 
Predsedujoča je še dodala, da več informacij še sledi. 

PREDSTAVNICA ZA STIKE Z JAVNOSTJO 

Predsedujoča je besedo predala Nini Planinšek, predstavnici za stike z javnostjo ŠS UM. 

Nina Planinšek je povedala, da je bil pripravljen komunikacijski načrt za naslednje leto. 
Pripravila je tudi PR priročnik, ki je deljen na 4 področja, ta so foto/video, grafike, članki ter 
družbena omrežja. Priročnik zajema kanale komunikacije, predloge za izboljšave, promocijske 
predloge za projekte, newsletter, itd. V začetni fazi se je v priročniku osredotočalo na družbena 
omrežja in pisanje člankov. 

 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 5 

ŠSUM se seznani s poročili predsednikov stalnih delovnih komisij ŠSUM z izvedenimi projekti 
in z aktivnostmi na projektih, ki so v pripravi. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

AD. 6. NAVODILA O PRISPEVKIH IN VREDNOTENJU STROŠKOV NA UM 

Predsedujoča je povedala, da je ŠS UM prejel poziv za podajo mnenja k Navodilom o prispevkih 
in vrednotenju stroškov na UM. 

V skladu z Zakonom za urejanje položaja študentov, ki je posegel tudi v Zakon o visokem 
šolstvu, je minister dr. Papič izdal nov Pravilnik o šolninah in prispevkih v visokem šolstvu.  

Navedeni novi Pravilnik o šolninah in prispevkih v visokem šolstvu zahteva več sprememb in 
dopolnitev naših veljavnih Navodil. Poleg osnovnih redakcijskih popravkov je potrebno v 
navodilih spremeniti tudi:  

- Namesto vpisnin, ki se v skladu s spremembo zakonodaje ne smejo več zaračunavati, 
se v dokumentu uporablja izraz prispevki ob vpisu, ki vključuje zgolj prispevke za 
posamezne storitve. 
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- Med prispevki ob vpisu sta dodana prispevka za interesno dejavnost študentov in 
prispevek za študentski tutorski sistem za študente na 1. in 2. stopnji študija (s 
prispevkom se bodo zbrala določena manjša sredstva za nagrade tutorjem študentom 
in povečati zanimanje za tutorski sistem, ki se na institucionalni ravni nadgrajuje; 
plačila prispevka bodo oproščeni študenti tutorji in študenti s posebnimi potrebami). 

- V 5. členu so med elementi za izračun stroškov za določitev šolnin za študijske 
programe 3. stopnje dodani stroški storitev Doktorske šole UM, kar pomeni, da se 2 % 
šolnine se nameni sofinanciranju stroškov organizacije dogodkov in storitev Doktorske 
šole UM, pri čemer se postavka ne vključi v izračun šolnin v primeru, če se v določenem 
obdobju za aktivnosti Doktorske šole UM zagotovijo druga proračunska ali projektna 
sredstva. 

- V 8. členu je dodana nova izjema, in sicer, da so plačila prispevkov ob vpisu oproščeni 
študenti na izmenjavi na UM, ki se udeležujejo poletnih šol ali drugih intenzivnih 
programov, ki trajajo do 30 dni. 

- V 10. členu je na novo definirano tudi, kdaj in katere storitve plača posameznik ob oz. 
po izgubi statusa študenta. Plačilo prispevka za osebe brez statusa je predvideno 
najkasneje ob prijavi na opravljanje prve obveznosti v času, ko je posameznik brez 
statusa. Med prispevke je vključen prispevek za študentski tutorski sistem in za 
članarino v knjižnicah UM, saj so ocenili, da gre za storitve, ki bodo posamezniku 
koristile oz. jih za uspešno opravljanje obveznosti potrebuje vsaj v takšnem obsegu kot 
študenti, ki imajo status in redno opravljajo obveznosti. 

- Dopolnitev osmega odstavka 14. člena ponovno določa, da študentom, ki se naknadno 
priključijo izvedbi različnih vaj in seminarjev (v naslednjem semestru ali v višjem 
letniku) in če ima fakulteta s tem dodatne stroške (zaradi formiranja dodatnih skupin, 
materialni stroški ipd.), lahko fakulteta zaračuna sorazmerni del izvedbe vaj in 
seminarjev. 

- Z 20. členom je poleg vračila šolnine dodatno predvideno vračilo prispevkov ob vpisu 
ter vračilo prispevka za tutorski sistem študentom 1. in 2. stopnje, ki ob vpisu plačajo 
prispevek in naknadno do določenega roka (1. 11.) pridobijo status študenta s 
posebnimi potrebami ali postanejo tutorji. Z 22. členom je določen rok (1. 2. vsako 
leto), do katerega članice, ki sprejmejo oz. imajo svoje podrobnejše pogoje vračila 
prispevkov ob vpisu in šolnine tujim študentom, s tem seznanijo strokovne službe UM. 

- Priloga 1: točke, ki določajo ceno komisijskega izpita, so povišane iz 200 oz. 250 točk 
na 300 točk, in sicer enotno ne glede na status. Dejanski materialni stroški, ki so 
podlaga za določitev cene komisijskega izpita (4. člen novega Pravilnika, točka 5) so 
zaradi sestave komisije približno 3x višji kot stroški navadnega izpita (34,50 *3 bi bilo 
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102,90 EUR - 300 točk pomeni približno 103 EUR, medtem ko je bila sedaj cena 
komisijskega izpita določena v višini 69 oz. 86,3 EUR za osebe brez statusa). UL ima 
stroške komisijskih izpitov ustrezno določene v razmerju 1:3 glede na navadne izpite 
in hkrati skoraj 3x višje kot UM (198,30 EUR), čeprav naj bi bili materialni stroški oz. 
stroški dela na javnih visokošolskih zavodih primerljivi. 

 
Predsedniki stalnih delovnih komisij ŠS UM so navodila pregledali in jih uskladili s Službo za 
izobraževanje. Predlagali so, da se pri komisijskih izpitih spremeni višina izpita, na eno izmed 
dveh možnosti:  

- A: cena komisijskega izpita za študente s statusom se iz 200 točk poviša na 250 točk, 
cena komisijskega izpita za študente brez statusa se iz 250 točk poviša na 300 točk.  

- B: cena komisijskega izpita za študente s statusom in brez statusa se poviša na prejšnjo 
najvišjo vrednost, t. j. 250 točk.  
 

Anej M Irgolič je dodal obrazložitev, da se stalne delovne komisije niso strinjale, da ima študent 
s statusom enake obveznosti, kot študent brez statusa. Predlagali so, da so pripravili še opcijo 
B, pri kateri ne pride do razlikovanja. Strinjali so se, da so se vsi stroški povišali, zato tudi 
razumejo višanje, vendar zgolj v enaki meri, kot je inflacija. V primerjavi z Univerzo v Ljubljani 
pa so stroški izpitov na UM cenejši, kar je tudi prednost Univerze v Mariboru. 
 
Predsedujoča je pozvala prisotne k razpravi. 
 
Prodekanica za študentska vprašanja Tinkara Marija Podnar (FKKT) je vprašala, zakaj je prišlo 
do podražitve. Prodekanici sta se pridružila nadomestna članica Nina Brezočnik (PF) ter 
prodekan za študentska vprašanja Mirče Milenkov (FVV) z vprašanjem, kaki so argumenti za 
zvišanje ter kaj konkretnega se je spremenilo na izpitu, da je dražji kot lani. 
 
Pomočnik glavnega tajnika Robert Presker (UM) je odgovoril, da je dobil razlago, da se je 
spremenila logika izračuna. Prej je cena bila določena pavšalno glede na predvidene stroške. 
S spremembo zakonodaje in nacionalnega pravilnika, ki omogoča zaračunavanje materialnih 
stroškov, pa je bilo preračunano, da so dejanski stroški taki, kot je bil podan predlog. 
 
Mirče Milenkov (FVV) je vprašal, kako napreduje tutorstvo na UM.  
 
Predsedujoča je odgovorila, da se bo prispevek o tutorstvu zaračunaval ob vpisu in bo v celoti 
ostal na fakulteti. Stališče ŠS UM je, da se položaj tutorjev ne sme poslabšati. 
 



 
 

Slomškov trg 15 
2000 Maribor, Slovenija 

 

www.ssum.um.si | studentskisvet@um.si | T +386 2 23 55 218 | TRR: SI56 0110 0603 0709 059| ID: SI71674705 

Članica Mo Lipovec (FNM) je dodala, da razume podražitev, vendar se sprašuje, koliko je naše 
šolstvo brezplačno. Kot primer navede določene vaje na svoji fakulteti, pri katerih so potrebna 
dodatna plačila, ki so se prav tako zvišala. 
 
Predsedujoča doda, da ŠS UM navodila lahko zavrne, vendar si želi najti kompromis, da bodo 
interesi študentov vsaj delno uveljavljeni, kar je razlog, da se je pripravil tudi alternativni sklep. 
 
Mirče Milenkov (FVV) je vprašal, ali so dozdajšnji izračuni bili v minus, glede na zdajšnjo 
spremembo logike izračuna stroškov. 
 
Robert Presker (UM) je povedal, da glede na višji izračun lahko reče, da so bili izračuni 
predvsem pripravljeni na drugačen način. V razmislek je dodal, da gre za postavko, ki je ne bo 
plačal vsak študent, in da imamo na UM več možnosti brezplačnih pristopov na izpit kot na 
drugih univerzah. Dodal je še, da glede natančnejše razdelitve izračuna stroška ni prava oseba 
za odgovor.  
 
Anej M Irgolič je dodal, da meni, da sprejetje pogojnega sklepa omogoča, da se mnenje ŠS UM 
upošteva, pri negativnem mnenju pa bodo postopki šli naprej v vsakem primeru. 
 
Nina Brezočnik (PF) je vprašala, ali lahko podamo druge predloge, kot so jih podale Stalne 
delovne komisije. 
 
Predsedujoča je odgovorila, da lahko, vendar so predlogi Stalnih delovnih komisij taki, da ne 
zavračajo navodil v celoti, torej tudi tiste dele, s katerimi se strinjamo. 
 
Nadomestna članica Liza Škulj (ŠD) je podala svoje mnenje, da bi se izpitom naj nekaj dodalo, 
glede na to, da se plača višja cena. 
 
Tinkara Marija Podnar (FKKT) je povedala, da je na njihovi fakulteti veliko študentov, ki grejo 
na 4. rok izpita, in da povišanje naredi razliko med študenti. 
 
Mirče Milenkov (FVV) je vprašal, ali se pri Prispevku za interesno dejavnost kaj spremeni. 
 
Predsedujoča je odgovorila, da se je za Prispevek sprejel sklep, ki je prispevek zvišal za višino 
inflacije. Dodala je še, da ji je bilo pojasnjeno, da se prispevek za tutorje ne bo zaračunaval, 
dokler ne bo pravilnik v veljavi. 
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Robert Presker (UM) je dodal pojasnilo, da pravilnik daje podlago, kaj se lahko predlaga v 
cenike, ki jih ŠS UM vsako leto dobi v ponovno potrditev. Prispevek za tutorje je podlaga, da 
se pravilnik lahko vključi, seveda pa bo ŠS UM imel besedo pri določanju višine. Predlagal je, 
da glede na to, da ni pomislekov glede ostalih sklepov, ŠS UM sprejme sklep, iz katerega bo 
razvidno, da predlagamo drugačno rešitev glede komisijskih izpitov, z drugim pa se strinjamo. 
 
Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

 

SKLEP 6 

Študentski svet Univerze v Mariboru soglaša s predlogom Navodil o prispevkih in  
vrednotenju stroškov na Univerzi v Mariboru, vendar ne soglaša z višino tarifnih točk  

določenih za opravljanje komisijskega izpita in kot sprejemljivo podaja 2 predloga: 

1. 250 točk za osebe s statusom oz. 300 točk za osebe brez statusa; 

2. Poenotenje na 250 točk. 

 

Sklep je bil sprejet. Izid glasovanja: ZA: 14, PROTI: 2, VZDRŽANI: 0 

 

Nadomestna članica Sara Ćehić (MF) je dodala pojasnilo, da se ne strinja z ničimer, kar se viša 
za več kot je stopnja inflacije. 
 
 
AD. 7. POROČILO O REALIZACIJI PROGRAMA DELA INTERESNE DEJAVNOSTI ŠTUDENTOV 
2022 
 
Predsedujoča je povedala, da ŠS UM v skladu s 36. členom Pravilnika o delovanju in sestavi 
študentskih svetov sprejme program dela in finančni načrt Študentskega sveta univerze za 
tekoče koledarsko leto in skrbi za njegovo izvrševanje. ŠS UM skladno s tem vsako leto 
pripravlja program dela, kjer opredeli dolgoročne in kratkoročne cilje ter kazalnike, s katerimi 
bo dosegal te cilje. Prav tako vsebuje pregled doseganja teh ciljev v preteklem letu in 
zastavljene številke za leto 2023. V letu 2022 smo po večini realizirali vse zastavljene cilje in jih 
na nekaterih mestih tudi presegli. V določenih področjih smo jih delno realizirali, predvsem na 
področjih družbenih omrežij in posameznih specifičnih projektih (mednarodna tekmovanja, 
strokovne ekskurzije). Poročilo je dostopno na e-sejah. 
 
Predsedujoča je nato predlagala razpravo.  
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Ker te ni bilo, je predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 
 
SKLEP 7.1.  
 
ŠS UM potrdi Poročilo o realizaciji programa dela interesne dejavnosti študentov 2022. 
 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 
AD. 8. POROČILA O REALIZACIJI AKCIJSKEGA NAČRTA IN AKCIJSKI NAČRT ZA ODPRAVLJANJE 
OVIR PRI ŠTUDIJU ŠTUDENTOV INVALIDOV 

Predsedujoča je povedala, da na podlagi 2. člena Pravilnika o študijskem procesu študentov 
invalidov Univerze v Mariboru smo članice ter pridružene članice UM v decembru 2022 
pozvali, da nam posredujejo na senatih članic sprejeta Poročila o realizaciji akcijskih načrtih za 
odpravljanje ovir pri študiju študentov invalidov za študijsko leto 2021/2022 in Akcijski načrt 
za odpravljanje ovir pri študiju študentov invalidov za študijsko leto 2022/2023. Predsedujoča 
je besedo predala sekretarju ŠS UM, Luki Lahu, ki je podal poročilo. 

Luka Lah je povedal, da je na 18 od 19 članicah v študijskem letu 2021/2022 bil zastavljen in 
tudi realiziran akcijski načrt za odpravljanje ovir pri študiju študentov invalidov. Preostala 
članica ni imela vpisanih študentov s posebnimi potrebami, zato se je njihova KŠZ odločila, da 
ni potrebe po sprejetju načrta. Vse članice so v večini uspešno realizirale zastavljene načrte. 
Zdaj že večina fakultet omogoča parkirna mesta za gibalno ovirane študente, prav tako 
omogočajo dostop do grajenih okolij. Fakultete, ki še tega nimajo urejenega, imajo te cilje 
vključene v načrtu za študijsko leto 2022/2023. Na vseh članicah je poskrbljeno za informiranje 
tako študentov kot tudi zaposlenih o prilagoditvah študija za študente s statusom, uporabljajo 
tudi študente tutorjev, kjer določijo tutorja specifično za študente s statusom. 

Ker ni bilo želje po razpravi, je predsedujoča predlagala sprejetje naslednjega sklepa: 

SKLEP 8  

ŠS UM se seznani z realizacijo akcijskih načrtov za odpravljanje ovir za študente invalide 
članic UM v študijskem letu 2021/2022 in s pripravljenimi akcijskimi načrti za odpravljanje 
ovir za študente invalide članic UM v študijskem letu 2022/2023 ter poročila posreduje 
Senatu UM v obravnavo. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 
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AD. 9. RAZNO 

 

Predsedujoča je povedala, da je dne 9. februarja 2023 Nina Kotnik (PF) podala odstopni izjavi 
z mesta članice Senata UM in članice Habilitacijske komisije UM. Da se odstop in nova 
kandidatura lahko obravnavata že na naslednji seji Senata UM, je sekretar ŠS UM poslal poziv 
h kandidiranju zainteresiranih študentov. Javil se je Žiga Majcen, študent Filozofske fakultete 
UM. Njegova kandidatura je bila predhodno naložena na e-seje. 

Predsedujoča je predlagala sprejetje naslednjih sklepov: 

SKLEP 9.1. 

ŠS UM se seznani z odstopno izjavo študentke Nine Kotnik z mesta članice Senata UM in 
članice Habilitacijske komisije UM. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

SKLEP 9.2. 

ŠS UM za člana Habilitacijske komisije UM predlaga študenta Žigo Majcna za preostalo 
mandatno dobo, tj. do 29. 9. 2023. 

 

Sklep je bil soglasno sprejet. 

 

Predsedujoča je povedala, da sta s sekretarjem ŠS UM začela obiske članic. Do seje sta obiskala 
Ekonomsko-poslovno fakulteto ter Fakulteto za varnostne vede. Naslednja članica, ki jo bosta 
predsedujoča in sekretar obiskala, je Fakulteta za zdravstvene vede. Predsedujoča je dodala, 
da je razporeditev takšna zaradi volitev novih dekanov na nekaterih članicah. V naslednjih 
mesecih sta še predvidena obiska Medicinske fakultete ter Pedagoške fakultete.  

Predsedujoča je povedala, da se pripravlja predlog zakona o strokovnih, znanstvenih in 
umetniških naslovih, ki bo izenačil položaj študentov pri prevajanju nazivov v angleški jezik. Po 
odzivu ŠS UM in ŠS UL se bo zakon spremenil, kajti do sedaj so se nazivi namesto v science 
prevajali v arts, kar je študente postavljajo v neenakovreden položaj. Zakon je bil objavljen v 
javnem listu in sprejet v Državnem zboru, postopki za ureditev pa še potekajo.  
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Pod točko razno ni bilo dodatne vsebine, zato je predsedujoča zaključila sejo.  

 

Seja se je zaključila ob 14:48. 

 

Sekretar Študentskega sveta 
Univerze v Mariboru,  
 
Luka Lah, l. r. 
 

Prorektorica za študentska vprašanja 
Univerze v Mariboru, 
  
Nomi Hrast, l. r. 
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